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Kommunfullmäktige 2015-03-02  
 

Justerandes sign  Utdragsbestyrkande 
   
 
  

 

Plats och tid Kommunhusets tingssal , måndagen  den 2 mars 2015 kl 18.30-22.00. 
Ajournering mellan kl 19.45-20.00. 

 
Beslutande Se bilaga 
 
  
 
 

Övriga deltagande  Anders Johansson, kommunchef 
 Agneta Rodriguez, kommunsekreterare 
 Pernilla Brånhammar, föreståndare, § 47-48 
 Bengt-Åke Lundin, Mittpunkt, § 49 
 Anna Emrin, ekonomiansvarig, § 50 
 Martin Nilsson, budgetekonom, § 50 
 
 
 
Utses att justera Diana Bergeskans (S) och Heléne Danielsson (KD)     
 
Tid och plats för justering Kommunhuset måndagen den 9 mars 2015 kl 16.00    

 
Underskrifter Sekreterare  .............................................................................. Paragrafer 45 - 60  

Agneta Rodriguez 
 

  
 Ordförande  ............................................................................... 
  Anders Ek 
 
  
 Justerande    ...................................................................................................................................................................... 
  Diana Bergeskans  Heléne Danielsson 

________________________________________________________________________________ 
 

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Nämnd/Styrelse Kommunfullmäktige 
 

Sammanträdesdatum  2015-03-02  
 
 

Datum för anslags uppsättande  2015-03-10 Datum för anslags nedtagande 2015-04-01 
 
 

Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset 
   
 
 
Underskrift   ............................................................ 
  Agneta Rodriguez 
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KF § 45     DNR: KU.2015.7  
 
 
 
Godkännande av dagordning    
Ordföranden föreslår att ärende 6 "Redovisning av elevhälsoarbetet" och 
ärende 9 "Avtal om mottagande av ensamkommande asylsökande barn och 
unga 2015" byter plats på dagordningen. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Dagordningen godkännes enligt ordförandens förslag. 
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KF § 46     DNR: KU.2015.8  
 
 
 
Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort    
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella 
anslagstavla, annonsering på kommunens hemsida samt genom personliga 
kallelser till samtliga ledamöter. Därjämte har även ersättarna erhållit 
kallelsen för kännedom. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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KF § 47     DNR: KU.2015.9  
 
 
 
Allmänhetens frågestund    
Marianne Ek, Högsby, ställer fyra frågor. 
1. Varför ska kommunen spara 6-7 miljoner kronor 2016 när budgeten 

2014 gick med överskott? Frågan ställs till kommunstyrelsens 
ordförande Stihna Johnsson Evertsson (C) och besvaras vid nästa 
sammanträde. 

2. Varför sparar kommunen på mötesplatserna? Marianne Ek föreslår att 
kommunen slutar ta avgift för hyra för samlingslokalerna på Mogården 
och Kvillgården och omprövar sitt beslut. Frågan och förslaget ställs 
till socialutskottets ordförande Marcus Schön (M) och besvaras vid 
nästa sammanträde. 

3. Marianne Ek anser att det Kommunala Pensionärsrådet inte har någon 
status och hon vill att kommunen istället inrättar ett kommunalt 
äldreråd, så kallat KÄR. Det är viktigt att pensionärsrådets reglemente 
och budget uppdateras. Frågan ställs till socialutskottets ordförande 
Marcus Schön (M) och besvaras vid nästa sammanträde. 

4. Marianne Ek har uppmärksammat att det är många som slutar sina 
anställningar i kommunen, såväl chefer som andra personalkategorier. 
Är det en arbetsmiljöfråga eller råkar det bara bli så? Frågan ställs till 
personalutskottets ordförande Mikael Jonnerby (C) och besvaras vid 
nästa sammanträde. 

 
Elisabeth Ohlsson, Högsby, ställer frågor angående ärende 9 på 
dagordningen "Avtal om mottagande av ensamkommande asylsökande barn 
och unga 2015". Fanns det redan när avtalet skrevs planering för platser för 
de som får ett permanent uppehållstillstånd? Vad var tanken att de skulle 
bo? Ska de asylsökande bo tillsammans med de som har uppehållstillstånd? 
Vad händer om platser står tomma?  Elisabeth Ohlsson ställer sig kritiskt 
till att blanda pojkar och flickor i samma boende och rekommenderar 
kommunen att inte göra det. 
 
Pernilla Brånhammar, ansvarig för kommunens mottagande av 
ensamkommande barn och unga, presenterar sig och svarar på Elisabeth 
Ohlssons frågor. Det är tänkt att två villor i Berga ska användas som 
boende för ensamkommande asylsökande barn och unga. Tanken är att det 
ska bo 3 flickor och 2 pojkar i varje villa. Villa 1 är tänkt för asylsökande 
och Villa 2 för de som fått permanent uppehållstillstånd. 
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KF § 47     DNR: KU.2015.9  
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KSO 
Socialutskottets ordförande 
Personalutskottets ordförande 
KF
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KF § 48     DNR: KU.2014.2  
 
 
 
Avtal om mottagande av ensamkommande asylsökande barn och unga 
2015   
Högsby kommun tecknade under 2014 avtal med Migrationsverket rörande 
mottagande av ensamkommande asylsökande barn och unga. Antalet 
platser i avtalet sattes till 5 fördelat på 3 flickor i åldern 13-17 år och 2 
pojkar i åldern 13-15 år. På grund av förväntad ökad tillströmning av 
ensamkommande barn och unga 2015 har Länsstyrelsen föreslagit Högsby 
kommun en ökning av avtalet till 7 platser varav 4 avser flickor och 3 avser 
pojkar i samma ålderskategorier som tidigare. 
 
Socialutskottet myndighetsutövning beslutade 2014-12-11, § 15 att föreslå 
kommunstyrelsen att utöka antalet platser i avtalet till 7 fördelat på 4 
platser för flickor i åldern 13-17 år och 3 platser för pojkar i åldern 13-15 
år. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Högsby kommun tecknar ett tillfälligt avtal om 10 asylplatser. Platserna  
avsätts för flickor 13-17 år och pojkar 13-15 år. 
 
Paragrafen förklaras för omedelbart justerad. 
 
Reservation 
Leif Gustavsson (SD) och Veronica Johansson (SD) reserverar sig mot 
beslutet med anledning av att de anser underlaget vara bristfälligt samt att 
blandning av pojkar och flickor görs. 
_____ 
 
Yrkande 
Heléne Danielsson (KD), med instämmande av Ingrid Axelsson (S) är för 
att kommunen tecknar avtal om mottagande  men föreslår att ingen 
blandning av pojkar och flickor görs i boendena. 
 
Leif Gustavsson (SD) är emot att man tänker blanda pojkar och flickor i 
samma boende och anser att kalkylerna varit bristfälliga. Gustavsson yrkar 
avslag till kommunstyrelsens förslag. 
 
Ingbritt Loberg (S), med instämmande av Jonas Erlandsson (S), Ewa 
Engdahl (C) och Åke Gustavsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
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KF § 48     DNR: KU.2014.2  
 
 
Ajournering 
Jonas Erlandsson (S) begär ajournering. Sammanträdet ajourneras 15 
minuter mellan kl 19.45-20.00. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag, kommunstyrelsens och Leif 
Gustavssons (SD) avslagsyrkande och frågar om fullmäktige vill besluta 
enligt kommunstyrelsens förslag eller enligt avslagsyrkande och finner att 
kommunfullmäktige vill besluta enligt kommunstyrelsens förslag. 
 
Ordföranden frågar om fullmäktige vill besluta enligt Heléne Danielssons 
(KD) tilläggsyrkande att ingen blandning av pojkar och flickor görs i 
boendena och finner att kommunfullmäktige avslår tilläggsyrkandet. 
Omröstning begärs och genomförs. 
 
Beslutsordning 
Den som vill att tilläggsyrkandet ska avslås röstar ja och den som är för  
tilläggsyrkande röstar nej.  
 
Omröstningsresultat 
Vid omröstningen avges 22 ja-röster, 9 nej-röster och 1 avstår. Se bilaga. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Högsby kommun tecknar ett tillfälligt avtal om 10 asylplatser. Platserna  
avsätts för flickor 13-17 år och pojkar 13-15 år. 
 
Heléne Danielssons (KD) tilläggsyrkande att ej blanda pojkar och flickor 
avslås. 
 
Reservation 
Leif Gustavsson (SD), Sune Olsson (SD), Lennart Persson (SD), Philip 
Rosvall (SD), Evert Andersson (SD) och Henrik Wallin (SD) reserverar sig 
mot båda besluten. 
 
Beslutsunderlag 
Överenskommelse om mottagande av ensamkommande barn 2014 
Protokoll 2015-03-02 - KS § 59  
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KF § 48     DNR: KU.2014.2  
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Länsstyrelsen 
Pernilla Brånhammar 
Socialchef 
IFO-chef 
Ekonomi
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KF § 49     DNR: KU.2015.26  
 
 
 
Redovisning av näringslivsfrågor   
I beslut taget av kommunfullmäktige 2013-06-03, § 104, ska fullmäktige 
två gånger om året få en redovisning kring näringslivsfrågor. Vid dagens 
sammanträde deltar Bengt-Åke Lundin, Mittpunkt, och redovisar aktuella 
näringslivsfrågor. En rapport kring näringslivsfakta över Högsby kommun 
är framtagen.  
 
I Högsby kommun finns 641 företag, varav 48 är nyregistrerade.  
 
Tillfälle till frågor ges. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommfullmäktige tackar för informationen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Näringslivsfakta - Högsby kommun 2014.pdf 
Näringslivsinformation KF 2 mars 2015.doc  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Mittpunkt 
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KF § 50     DNR: KU.2015.56  
 
 
 
Ekonomisk omvärldsanalys   
Ekonomiansvarig Anna Emrin och budgetekonom Martin Nilsson redovisar  
bland annat: 

• Befolkningsutveckling  
• Skattekraft till kommuner 
• Skatteintäkter, kr/invånare 
• Statsbidrag och utjämning 
• Skattesatser till kommuner, 21,71 kr 
• Soliditeten uppgår till 23% 
• Långfristiga skulder, kr/invånare 50,0 tkr 
• Resultat, kr/invånare 
• Nettokostnader av skatteintäkter och statsbidrag  
• Sjukfrånvaron januari - augusti 2015 uppgick till 7,9% 
• SKL:s ekonomiska förutsättningar 2015-2018 

 
Tillfälle till frågor ges. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tackar för informationen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Ekonomisk omvärldsanalys 2015-01-05.pdf  
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KF § 51     DNR: KU.2015.42  
 
 
 
Besvarande av enkel fråga angående sandning av gatorna i Högsby 
tätort   
Jonas Erlandsson (S) påstod vid kommunfullmäktiges sammanträde  
2015-02-02, § 41 att gatorna i Högsby tätort var dåligt sandade och vände 
sig därför till vice ordförande i Östra Smålands Kommunalteknikförbund 
Anders Svensson (M) och efterhörde vad som görs för att sandningen ska 
bli bättre? 
 
Anders Svensson (M) svarar att snöröjningsplanen följs och att Östra 
Smålands kommunalteknikförbund meddelat att mer sand än normalt har 
lagts ut på vägarna.  
 
Jonas Erlandsson (S) är inte nöjd med svaret utan hoppas till nästa 
vintersäsong på bättre sandning av smågatorna vid bostadsområdena. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2015-02-02 - KF § 41  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
ÖSK
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KF § 52     DNR: KU.2013.149  
 
 
 
Redovisning av elevhälsoarbetet    
Kommunfullmäktige besvarade 2014-11-03, § 195 motion från 
Kristdemokraterna angående satsning på elevhälsan. I svaret bestämdes att 
till kommunfullmäktige 2015 inbjuda representanter för elevhälsan för 
redovisning av elevhälsoarbetet. 
 
Kommunfullmäktige beslutade även att om redovisningen pekar på att 
elevhälsoarbetet är i behov av förstärkning kommer en eventuell utökning 
av budgetanslaget ses över i 2016  års budgetarbete. 
 
Vid dagens sammanträde medverkar rektor Roger Petersson och redogör 
för elevhälsan läsåret 2015-2016. 
 
Elevhälsans organisation består av: 
- 1 verksamhetschef 
- 1 skolkurator 
- 1,6 skolsköterskor 
- 2 specialpedagoger  
- 1 psykolog (timanställd) 
- 1 läkare (timanställd) 
 
Elevhälsan skall innehålla specialkompetenser med beslutsmöjligheter så 
att eleverna kan få rätt stöd pedagogiskt, socialt och medicinskt. 
Elevhälsans uppgift är att vara förebyggande och se till att eleverna får den 
hjälp de behöver. Petersson anser att verksamheten fungerar bra, men 
känner viss frustration över att landstinget numera endast tar emot ett fåtal 
barn och ungdomar till BUP samtidigt som det läggs ökat krav på 
kommunerna. Petersson redogör även för annan vardagsproblematik. 
Önskemål är att kunna ha tillgång till en fristående socialsekreterare utan 
myndighetsutövning. Inom kort kommer utökning av skolpsykolog samt 
nyrekrytering av skolsköterska att ske.  
 
Tillfälle till frågor ges. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tackar för informationen. 
 
Beslutsmottagare 
 Rektor 
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KF § 53     DNR: KU.2013.176  
 
 
 
Motion angående utomhuspoolanläggning    
Socialdemokraterna i Högsby skriver i motion daterad 2013-06-23, "att 
anläggandet av en simhall har varit ett återkommande diskussionsämne 
åtminstone de senaste trettio åren, om inte längre. Det har dock inte blivit 
verklighet, trots återkommande motioner och medborgarförslag. Som 
motivering för en simhall kan nämnas rekreation, folkhälsa, 
simundervisning och inte minst fritidsaktivitet. På senare tid har även 
elevernas simkunnighet och möjlighet till simundervisning diskuterats, och 
många förslag har lagts fram om hur denna skulle kunna ske inom skolans 
ramar. 
 
Det som oftast anges som hinder för en simhall är kostnaden. Att anlägga 
en utomhusbassäng, med intilliggande barnpool tror vi skulle kunna vara ett 
bra alternativ som inte skulle vara lika kostsamt. Uppvärmningen skulle 
kunna hållas via solceller. Enklare omklädningsrum skulle kunna byggas. 
Naturligtvis bör det hägnas in på grund av säkerhet, men det möjliggör 
även för en billigare entréavgift. Kring denna skulle det efter tid kunna 
växa fram flera näringsställen, som till exempel café/glasscafé, enklare mat, 
minigolf, uthyrning av solstolar med mera. En tempererad bassäng kan 
nyttjas av skolorna både under för- och sensommar.  
 
Driften av anläggningen skulle kunna hyras ut, kanske drivas av 
sommararbetande ungdomar eller sommarlovsentreprenörer, under 
överinseende av vuxen. Det skulle kunna leda till ökad sysselsättning, 
möjlig nyetablering, ökad simkunnighet samt positivare syn på kommunen 
bland invånarna. För medfinansiering skulle man kunna undersöka 
samarbetspartners.  
 
Socialdemokraterna har genomfört en enkel undersökning bland 
kommuninvånarna där 100% av de som svarat anser att simundervisningen 
bör ske kostnadsfritt på skoltid, och någon har med tillägget om vi får en 
simhall. Då simkunnighet är ett krav i skolplanen från åk 6 skulle skolorna i 
kommunen lättare kunna möta elevernas behov. 
 
Att det finns en stor grupp som är för anläggningen är klart, och 
Socialdemokraterna tror att det går att få till en mycket bra lösning till ett 
mindre kostsamt alternativ.  
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KF § 53     DNR: KU.2013.176  
 
 
 
Socialdemokraterna i Högsby vill: 
 
-  Att man undersöker möjligheterna till att förverkliga en 
utomhusbassänganläggning enligt ovan." 
 
Utbildningsutskottets förslag 
Kommunstyrelsen föreslås att motionen remitteras till Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund (ÖSK) för att göra en översiktlig beräkning av 
kostnader för byggandet och drift av en utomhuspool. Förslagsvis görs 
beräkningar på olika alternativ, såsom 25 m och 50 meters bassänger samt 
barnpool, kostnad för vågmaskin, inhägnad, lokaler för ombyte och dusch. 
_____ 
 
Kommunchefen  meddelar att uppdraget beräknas kosta 250 000 kr och 
redovisar samtidigt ett exempel på hur utomhuspoolanläggning i Vara 
kommun bedrivs.  
 
Förslag under kommunstyrelsens möte 
Leif Gustavsson (SD) yrkar avslag till motionen och anser det vara bättre 
att lägga pengarna på befintliga badplatser. 
 
Tuva Bojstedt (KD) föreslår att motionen lämnas för utredning till 
budgetberedningen avseende 2017 års budget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen vill besluta enligt Leif 
Gustavssons eller Tuva Bojsteds förslag och finner att kommunstyrelsen 
vill besluta enligt Tuva Bojsteds förslag. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
Motionen lämnas för utredning till budgetberedningen avseende 2017 års 
budget. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
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KF § 53     DNR: KU.2013.176  
 
 
 
Förslag under kommunfullmäktiges möte 
Stihna Johansson Evertsson (C) företrädare för hela Alliansen, föreslår,  
med instämmande av Leif Gustavsson (SD) och Tommy Palmgren (V) att 
motionen avslås och att satsning istället görs på de befintliga badplatserna. 
 
Jonas Erlandsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsordning 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige vill besluta enligt 
kommunstyrelsens förslag eller enligt avslagsyrkandet och finner att 
fullmäktige vill besluta enligt avslagsyrkandet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås enligt Alliansens med fleras förslag. 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion S.pdf 
Protokoll 2015-02-10 - KS § 40  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Ekonomi
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KF § 54     DNR: KU.2015.68  
 
 
 
Medborgarförslag angående tågstop i Ruda   
Ola Rosevall, Ruda, uppmanar alla partiers kommunpolitiker att uppmana 
sina partikollegor i landstinget att jobba för att tågen skall stanna i Ruda. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tar till sig Ola Rosevalls uppmaning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Ola Rosevall 
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KF § 55     DNR: KU.2015.67  
 
 
 
Medborgarförslag att göra Kyrkogatan till huvudled   
Matthias Gross, Ruda, föreslår i medborgarförslag daterat 2015-02-25, att 
Kyrkogatan i Högsby görs om till huvudled. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Matthias Gross 
Trafiknämnden
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Besvarande av enkel fråga angående teknikutrustningen i tingssalen   
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2015-02-02, § 42 vände sig 
Solweig Ekh (S) till kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson 
Evertsson (C) och efterhörde när den tekniska utrustningen i tingssalen 
kommer att bytas ut. Nu är det akut! 
 
Stihna Johansson Evertsson (C) svarar att uppdrag har givits att omgående 
se över ny kanon, nytt ljusbord och ljudet. Förslag ska inlämnas inom två 
veckor. 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2015-02-02 - KF § 42  
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KF § 57     DNR: KU.2015.44  
 
 
 
Besvarande av enkel fråga angående rastplatsen i Ruda   
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2015-02-02, § 43 meddelade Åke 
Gustavsson (S) att Trafikverket vill lägga ner rastplatsen i Ruda. 
Rastplatsen är välbesökt sommartid och Ruda Samhällsförening kommer 
kämpa för att få ha den kvar. Åke Gustavsson vände sig till vice ordförande 
i Östra Smålands Kommunalteknikförbund Anders Svensson (M) och 
efterhörde om kommunen kan tänka sig att stödja Ruda Samhällsförening i 
kampen om att behålla rastplatsen i Ruda. 
 
Anders Svensson (M) svarar att nyttjanderättsavtal finns, men det saknas 
giltigt bygglov för toaletten.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2015-02-02 - KF § 43  
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Kommunfullmäktige  2015-03-02  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 58     DNR: KU.2013.178  
 
 
 
Enkel fråga angående kringleden Kolsrum - Odensvi      
Heléne Danielsson (KD) upplyser om att den vägen runt Kolsrum - 
Odensvi, som används som kringled under tiden ombyggnationen av 
tingebro pågår,  håller på att spricka mer och mer för varje dag och är 
därmed orolig för den vattenledning som finns utmed vägen. Danielsson 
vänder sig till kommunstyrelsens ordförande och efterhör om det finns med 
i planerna att bekosta upprustning av den tillfälliga vägen så att inte 
vattenledningarna skadas? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) besvarar 
frågan vid nästa kommunfullmäktigesammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KF 
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Kommunfullmäktige  2015-03-02  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 59     DNR: KU.2013.152  
 
 
 
Enkel fråga angående trafiksituationen på Ekstigen    
Leif Gustavsson (SD) påpekar att det är svårt och trångt för större fordon 
att komma intill och när man ska backa in/vända på Ekstigen 1. Det ligger 
stora stenar i vägen som skulle kunna tas bort för att underlätta situationen. 
Leif Gustafsson (SD) vänder sig till Östra Smålands 
Kommunalteknikförbunds vice ordförande Anders Svensson (M) och 
efterlyser en lösning på den besvärliga trafiksituationen vid Ekstigen 1. 
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbunds vice ordförande Anders 
Svensson (M) besvarar frågan vid nästa kommunfullmäktigesammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KF 
Anders Svensson 
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Kommunfullmäktige  2015-03-02  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

   

 

 
 

KF § 60     DNR: KU.2015.77  
 
 
 
Enkel fråga angående föreningsbidrag 2015   
Diana Bergeskans (S) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och efterhör hur många ansökningar om 
föreningsbidrag som inkommit under 2015 samt hur många som hittills 
blivit beviljade? Söks de på lika villkor? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) besvarar 
frågan vid nästa kommunfullmäktigesammanträde.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KF 
KSO 



HÖGSBY KOMMUN    SAMMANTRÄDESLISTA 
         
Kommunfullmäktige 2015—2018 
   

Datum 2015-03-02   
 

               
   Omröstningar      
     § 48     §     
Ledamöter Tjänstgörande ersättare Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår

(S) Jonas Erlandsson   X  X           
(C) Stihna Johansson-
Evertsson  X  X           

(S) Jenny Joelsson Susanne Björck X  X           

(SD) Leif Gustavsson   X   X          

(S) Carl-Axel Blom Lars Backlund X X      

(C) Ingemar Svanström   X  X           

(M) Anders Svensson   X  X           

(KD) Lars Elmborg   -             

(S) Sofie Gustafsson  Catarina Thunberg X  X           

(SD) Sune Olsson   X   X          

(C) Ewa Engdahl   X  X           

(S) Magnus Gabrielsson   X  X           

(S) Diana Bergeskans   X  X           

(C) Per Gröön  X  X             

(SD) Lennart Persson  X   X          

(S) Åke Gustavsson   X  X           

(M) Marcus Schön Monika Olsberg X  X           

(KD) Heléne Danielsson   X   X          

(S) Ingrid Axelsson   X  X           

(C) Mikael Jonnerby   X  X           
(MP) Gunilla Schollin-
Borg   X  X           

(SD) Philip Rosvall   X   X          

(S) Torbjörn Carlreus  -               

(S) Solweig Ekh   X  X           

(S) Ingbritt Loberg  X  x          
         
         
         



HÖGSBY KOMMUN    SAMMANTRÄDESLISTA 
     
Kommunfullmäktige 2015—2018   Datum 2015-03-02 
        
                
   Omröstningar      
   § 48   §   
Ledamöter Tjänstgörande ersättare Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår

(SD) Evert Andersson  X  X     

(C) Rosa Lopez   -             

(M) Carl-Wiktor Svensson   X  X           

(S) Kent-Sören Bergström   X  X           

(V) Agneta Öberg  Tommy Palmgren X   X          

(KD) Tuva Bojstedt  Okbamikael Redae X    X         

(S) Josefine Wistemark  Marina Hedman X  X           

(C) Jens Gustafsson   X  X           

(SD) Samsouy Persson  Henrik Wallin X   X          

(C) Anders Ek  X   X    
   22 9 1    
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